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De specialist van Filmwijk

VERKOOP |  AANKOOP  |  TAXATIES
Ruim 22 jaar wonen en werken wij -Erik Oerlemans en René 
Mahieu- in de Filmwijk. We kennen de wijk dan ook door en door 
en mogen ons dan ook enthousiaste wijkbewoners noemen. 
Ons enthousiasme voor de wijk zetten we graag in voor de 
verkoop of aankoop van uw woning. 

Daarnaast hebben we een ruime praktijkervaring in de 
makelaardij. Bent u van plan om uw woning op korte of lange 
termijn te verkopen, neem dan contact met ons op voor een 
kennismakingsgesprek. 

U kunt ons ook inschakelen bij de aankoop van uw nieuwe 
woning, waardoor u uw kansen vergroot op het verkrijgen van 
uw droomhuis. 

Heeft u en taxatie nodig, wij kunnen dit verzorgen met NWWI 
keurmerk. 

Bel of mail ons voor het maken van een afspraak. 

Erik Oerlemans NVM Makelaardij
Simon van Collemstraat 192   1325 RR Almere
telefoon 036-5376887  |   e-mail: info@oerlemansmakelaardij.nl
www.oerlemansmakelaardij.nl

 
 

Oplage en verschijningsfrequentie: De Filmwijkkrant verschijnt 4 keer 
per jaar en wordt gratis huis-aan-huis verspreid in de Filmwijk (oplage 5.000 
exemplaren). De Filmwijkkrant wordt gemaakt en bezorgd door vrijwilligers. 

Redactie: Frank Braakhuis, Anneke Geraads, Alex Havermans,  
Dave van der Klink, Sjaak Lammerts, Louise van Leeuwen,  
Apollonia Prins & Anne-Marieke Zaal. 

Vaste medewerkers: Maarten van der Meer (film rubriek),  
Paul Dame (vormgeving) & Karin Zweers (dierencolumn). 

Bezorging: Andrea Manuela Mooij, Anneke Broeren, Anneloes Brouwer, 
Anno Winters, Asjen van Dijk, Beanke van der Schaal, Dady Hastarjanto, 
Dimphy Aarts, Dorien van de Bovenkamp, Han van Beusekom, Hans 
Blom, Hans Hofste, Iris van de Weert, Joke Schot, Jolanda Vos, Joop 
Hoogendoorn, Jose van Gerven, Joyce Meyer, Koby Fransen-Parre, Lies 
ter Averst, Louise van der Meer, Mannes en Mirjam Wietsma, Marc Puyk, 
Marga de Boer, Margreet  van Uningen, Marion Gelmers - van Hoeck, 
Martine Bakker - Slob, Monique de Bruin, Paul Albers, Simona Reuten, 
Tanja Coenen, Thea Bolding & Wim vd Veldt.

Coördinatie bezorging: Tanja Coenen en Ellen Lommerse
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t.n.v. De Filmwijkkrant 

NEE - NEE sticker: De Filmwijkkrant wordt bezorgd op alle adressen in 
de Filmwijk, ook als er een NEE-NEE sticker op de brievenbus zit. De krant 
bevat namelijk essentiële informatie voor en over de wijk, onder meer van 
het gezondheidscentrum. Mocht je bezwaar hebben tegen deze bezorging, 
dan kun je daarover een e-mail sturen naar info@filmwijkkrant.nl. 
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Odeonpark:  Landelijke             
 vraagstukken in Filmwijk

“Het rotste stukje Filmwijk. Maar  

met de huidige woningnood ga je al 

akkoord met een eigen plekje zonder 

bezichtiging.” Deze opmerking blijft 

me bij. Op zoek naar de ervaringen 

van de bewoners liep ik een aantal uren 

door Odeonpark. 

In verschillende blokken ‘containerwoningen’ 
wonen studenten, jongeren en statushouders.  
Er is veel groen tussen de woonblokken. Privé  
tuinen zijn er niet in Odeonpark, maar bewoners 
kunnen moestuintjes beheren. 

Zorgen om veiligheid
In een petitie gestart door bewoners van Odeon-
park op 25 april 2024 wordt opgeroepen tot ver-
beteringen op het gebied van veiligheid, zoals  
cameratoezicht. Dit was nadat er twee keer een 
explosief was afgegaan bij een woning. “Ik zat 
rechtop in mijn bed om vier uur ’s nachts” zegt één 
van de bewoners. “Na een explosie aan de Cinema-
dreef werd direct cameratoezicht toegepast, maar 
na twee explosies hier niks.” 

“De verharding van de wereld speelt ook hier. In het 
verleden zou je bij ruzie een krant met hondenpoep 
voor de deur leggen, nu gooien ze een nitraatbom 
door je brievenbus. De BOA’s worden Playmobil 
agenten genoemd.” Deze bewoner denkt dat meer 
surveillance door politie te voet en per fiets zou 
helpen.

Overlast
“Het is gezellig om hier met leeftijdsgenoten te 
wonen.” Maar ook deze studente ervaart overlast 
van onbekenden die rondhangen. “Hoe dichter bij 
de Centrum zijde of langs de doorgaande paden, 
hoe meer overlast. Ook op de plekken die meer bui-
ten het zicht zijn.” Een andere student vindt dat het 
wel meevalt: ”In de zeven jaar dat ik hier nu woon 
heb ik twee keer een vechtpartij gezien op straat en 
de dure auto van mijn moeder is nooit beschadigd.” 

Bij een van de woonblokken tref ik Arion. Hij woont 
in een gekleurde container bovenin dit woonblok 
dichtbij het Centrum. Het bruggetje over en je bent 
in Centrum bij de Blowboot. “Ik zie vooral onbe-
kenden rondhangen. Ik werk op de ‘drugsboot’ en 

Door Anneke Geraads

dit zijn geen vaste klanten die ik ken. Waarschijnlijk 
komen ze voor dealers in Odeonpark en er is weinig 
toezicht. Het roken is verboden in Centrum, maar 
hier niet.”

WhatsApp groepen
Deze woningen zijn bedoeld als tijdelijk, maar  
waar kun je heen? Dit geeft onrust en minder  
binding. Sociale controle is er echter wel. Veel 
bewoners zijn lid van WhatsApp groepen voor  
Odeonpark en hun eigen woonblok.

Terwijl ik praat met Arion komt een nieuwe bewoner 
aangelopen. De heren schudden elkaar de hand 
en de nieuwkomer wordt direct in de Appgroep 
toegevoegd: ”Ook voor als je een pakketje kwijt 
bent heel handig.” Ik mag mee naar de galerij. Er 
staan hakenkruizen naast de voordeur op de muur. 
“Dat was er al tijdens de bezichtiging, de makelaar 
wist het, maar ik ben al lang blij dat ik een eigen 
plekje heb.”

Groot studentenhuis
De kleinste woningen, de gekleurde containers, 
bestaan uit één ruimte waarin je alles hebt met  
één groot raam aan de buitenzijde. “Het is piepklein  
dus klim ik over mijn bed naar de bank. Wan-
neer je een raam aan de zonkant hebt wordt het 
bloedheet.” Ik hoor prijzen van 450 tot 600 euro 
per maand genoemd worden. Ook om die reden  
willen veel bewoners graag weg.   
Er is veel zwerfafval, kapot meubilair en stapels oude 
kranten rond de woningen. Per woonblok zijn wel 
verschillen te zien. “Het is ook een soort groot studen-
tenhuis. Er is een bepaalde doelgroep bij elkaar hier.”

Landelijke vraagstukken 
Een combinatie van landelijke vraagstukken lijkt 
samen te komen in Odeonpark: Woningnood, 
verharding van de maatschappij en een tekort aan 
politieagenten. Daarbij is de locatie bij Centrum en 
de jonge doelgroep ook een factor. En ondanks de 
problemen proberen de bewoners er het mooiste 
van te maken. “Ik heb een eigen plekje en dat is 
prima voor nu.”

Gekleurde containerwoningen Odeonpark

Diverse woonblokken Odeonpark

Arion en Etienne maken  
kennis als nieuwe buren

Afval bij woonblok Odeonpark

3



In het midden van de Filmwijk ligt de Annie 
Bosstraat. De gemiddelde Nederlander zal 
geen antwoord kunnen geven op de vraag 
wie Annie Bos was. Toch heeft zij heel veel 
betekend voor de Nederlandse filmindustrie. 

Annie Bos was een actrice. Van 1912 tot 1924 
schitterde de eerste Nederlandse filmdiva op het 
witte doek. Johanna (Annie) Bos werd geboren 
in Amsterdam op 10 december 1886 als dochter 
van kunstschilder Gerard Jan Bos die het mogelijk 
maakte dat zij de toneelopleiding in Antwerpen 
kon volgen.

In het theater kreeg ze weinig kansen maar in 1912 
kreeg Annie de hoofdrol aangeboden in de film 
‘De levende ladder’. Regisseur Maurits Binger 
zag in haar zijn muze en maakte in totaal 41 films 
met de actrice. Annie Bos was naast een ervaren 
actrice ook een stoere vrouw. Zij deed al haar 
stunts zelf. Zo liet ze zich voor de bekendste scène 
uit Het geheim van Delft (1917) vastbinden aan 
een molenwiek op veertig meter hoogte. Hoewel 
ze in de vergetelheid is geraakt, was ze tijdens 
haar carrière razend populair. Meisjes lieten zich 
eenzelfde kapsel aanmeten en imiteerden haar.

Na de Eerste Wereldoorlog kwam haar filmcarrière 
in een neerwaartse spiraal. Filmmaatschappij 
Filmfabriek stond op het punt om failliet te gaan 
en ging in zee met een Engelse maatschappij. 
In de films die volgden speelde Annie Bos nog 
enkele bijrollen onder de naam Anna Bosilova. In 

1920 werd ze na een reorganisatie door deze studio 
op straat gezet omdat ze te oud gevonden werd op 
haar 33ste. Een lot waar Hollywood-actrices tot op 
de dag van vandaag nog tegen strijden.

Ze vertrok naar Hollywood op uitnodiging van 
een studio voor een hoofdrol in een remake van 
de film ‘Een Carmen van het Noorden’ maar daar 
aangekomen bleek de studio opgeheven te zijn. Via 
verschillende audities probeerde ze het bij andere 
studio’s maar dat resulteerde slechts in een bijrol in 
de film ‘Without Fear’ in 1922.

Door Louise van Leeuwen

Na haar avontuur in Amerika probeerde ze het nog 
in Duitsland maar ook daar kreeg ze geen voet aan 
de grond. In 1924 speelde ze haar laatste hoofdrol 
in ‘Mooi Juultje uit Volendam’. Een film die ondanks 
media-aandacht voor haar comeback flopte.

In 1926 trouwde ze met een notaris en hing ze haar 
filmcarrière voorgoed aan de wilgen. De grote 
Annie Bos werd fulltime huisvrouw. Ze stierf op 3 
augustus 1975. Slechts een enkele krant maakte 
melding van haar overlijden.

Een vreemde vogel begon ons te bezoeken. 
Een flits door de tuin en daar zat hij, tegen 
de stam van de perenboom. Voor ons een 
vogel met spectaculaire kleuren. Het contrast 
tussen zwart en wit, met een accent van rood. 
Het was herfst, een onstuimige dag met 
windvlagen en af en toe regen. We hebben 
vaker vreemde gasten die de tuin inwaaien 
op dit soort dagen. 

Maar deze gekleurde gast, de bonte specht, kwam 
vaker terug. Over de lage schutting tussen ons 
en de tuin van de buurvrouw vloog hij binnen. 
Deed zich tegoed aan oude vruchten die wij deels 
laten hangen, zoals druiven en peren. En dan  
verdween hij weer. Een genot om naar te kijken. 
Een vluchtige gast, zo snel verdwenen als hij 
kwam. 

De buurvrouw, een kwieke weduwe op leeftijd, 
was erg op zichzelf. Een eerste bewoner van 
Filmwijk. Er was vluchtig contact over de 
meer dan tien jaar dat we buren waren.  
We zwaaiden door het keukenraam en af 
en toe boden we hulp bij het uitvallen  
van internet. Altijd een scherpe opmerking,  
echte interesse in de kinderen en 
humor. Maar op een dag was dit anders. 

Ze zocht contact en er volgde een 
waarschuwing over een vreemde gast 
die over de schutting was gekomen.  
De verhalen waren vluchtig en spectaculair. 
Als een windvlaag die haar kwieke gedachten opeens  
vertroebelden. De gasten in haar huis en tuin  
verdwenen zo snel als ze kwamen.
 
Een week na dit contact was er weer een ontmoe-
ting met de bonte specht. Dit keer verscheen hij 

Bonte specht tussen de madeliefjes:  
Gegenereerd door Adobe Illustrator 

(2024) GenAI, prompt door A. Broeren

tijdens prachtige muziek op de afscheidsdienst 
voor de buurvrouw. In alle rust op zoek naar mie-
ren tussen de madeliefjes op het gras. De meer 
dan tien jaar leken nu vluchtig. 

De bonte specht

Annie BosstraatAnnie Bosstraat

Foto van Wikimedia

Bron: Google Streetview

Door Bewoner Filmwijk 
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Volg de Filmwijkkrant nu ook op de Socials
We hebben best al wat volgers op onze sociale media en we willen er natuurlijk nog veel meer! Maar het gaat natuurlijk 

niet om wat wij willen, het gaat om onze lezers. Waarom zou je ons volgen? Op Twitter en Facebook doen we regelmatig 
aankondigingen en delen we nieuws dat niet kan wachten tot de volgende krant. Op Instagram delen we foto’s van onze 

wijk, het liefst foto’s die we van jullie ontvangen.

Heb jij ook een foto van een mooie, gekke, leuke of interessante plek in de Filmwijk? Stuur hem in via een DM of per e-mail 
naar redactie@filmwijkkrant.nl en vertel er in het kort bij waarom je deze foto met ons wil delen. We plaatsen hem 

op onze Instagram en wie weet staat jouw foto de volgende keer ook in de Filmwijkkrant!

Volg jij ons al?
@filmwijkkrant

@DeFilmwijkkrant @Filmwijkkrant

@Filmwijkkrant

De Filmwijk telt ruim 10.000 inwoners. Menselijke 
inwoners heb ik het dan over. Want er leven er nog 
miljoenen meer. De 213 hectare aan land en water 
die de Filmwijk bestrijkt, delen wij namelijk met 
een heleboel buren. Niet al deze buren zijn even 
goed te zien. Sommige zijn te klein, sommige zijn 
te snel en weer anderen zitten graag verstopt. 
Maar één ding is zeker: elke soort draagt bij aan 
de biodiversiteit die we in de Filmwijk hebben.
 
In de rubriek ‘Onzichtbare bewoners van de Filmwijk’ 
zet ik elke keer een van onze onzichtbare buren op 
een voetstuk. Deze keer: de schuimcicade.

De schuimcicade is een klein insect  dat behoort 
tot de orde van de cicaden. Waar er wereldwijd 
wel 41.000 soorten cicaden bestaan, komen er 
in Nederland zo’n 370 soorten voor. De schuim- 
cicade is hiervan onze meest algemene cicade.  
Het bekende ge-krrrrrr wat je in sommige warme 
vakantielanden uit de bomen hoort komen in  
de zomer, is een broertje van de schuimcicade, 
namelijk de zangcicade. Laatstgenoemde wordt 
overigens wel veel groter, tot wel zes cm lang.  
Dat is ongeveer zo lang als je pink.

De schuimcicade is slechts vijf tot zeven mm en 
voedt zich met plantensappen. Hiervoor hebben 
ze een speciaal ontwikkelde steeksnuit die ze in de 
stengel van planten steken om zo de sappen op te 
zuigen. Dit klinkt heel schadelijk voor de plant, maar 
omdat schuimcicaden niet net zoals bladluizen in 
hele hordes voorkomen, blijft de schade per plant 
heel beperkt.

Koekoeksspuug
Naast de officiële naam is een veelgehoorde koos-
naam ook wel spuugbeestje of schuimbeestje, 
omdat de nimfen zich verstoppen in een klein nestje 
van wit schuim. Dit witte schuim zie je vaak in 
de lente en vroege zomer als kleine dotjes 
spuug op verschillende soorten plan-
ten zoals grassen, lavendel en hou-
tige struiken. Het schuim maakt  

 Door Anne-Marieke Zaal

Onzichtbare bewoners 
 van de Filmwijk de schuimcicade

de nimf zelf door in de plantensappen die ze  
uitscheiden kleine belletjes te blazen tot er de  
consistentie van opgeklopt eiwit ontstaat. Door  
vervolgens midden in het schuim te gaan zitten  
blijven de nimfen beschermd tegen uitdroging door 
de zon, maar ook tegen verschillende vijanden zoals 
vogels, spinnen en andere insecten. Die denken wel 
twee keer na voordat ze een hap schuim nemen! 
Verdwijnt het spuug? Bijvoorbeeld door een regen-
bui of doordat een dier of mens er tegenaan loopt, 
dan maken ze meteen een nieuwe klodder schuim.

Het schuim van de schuimcicade is onder andere 
vaak op koekoeksbloemen te vinden. Vroeger dacht 
men dat dit ‘spuug’ daarom van de koekoeksvogel 
af moest komen, en zo wordt er tot op heden in de 
volksmond nog wel eens de term ‘koekoeksspuug’ 
of ‘koekoeksspog’ gebruikt.

Olympische springer
Na ongeveer vijf vervellingen in 50 tot 70 dagen 
is de nimf veranderd in een volwassen cicade en 
hebben ze een stevig pantser en twee paar vleu-
gels ontwikkeld. Tijd om tevoorschijn te komen 
uit hun schuimnest! Ondanks die twee paar goed  

ontwikkelde vleugels zijn 
ze bij verstoring vooral 

fan van springen. En dat 
kunnen ze goed! Wanneer 

een volwassen schuimcicade 
schrikt of wordt verstoord, zal zijn 

eerste reactie zijn om een flinke sprong te maken, 
tot wel 75 cm ver. Gezien het beestje zelf gemiddeld 
maar zes mm is, wordt hij gerekend tot een van de 
beste springers van ons land. Het springvermogen 
is groter in verhouding tot de lichaamslengte dan 
dat van een vlo. De kracht die ze ontwikkelen om 
zo ver te springen is ruim 400 keer hun lichaams-
gewicht, voor vlooien is dit 135 keer en bij mensen 
slechts drie keer.

Nadat de schuimcicaden als volwassen cicade uit 
hun schuimnestje kruipen, gaan ze op zoek naar 
een partner. Dit doen ze, net als de in het begin 
genoemde zangcicaden, door te zingen. De man-
netjes maken zoemende geluiden om vrouwtjes 
aan te trekken. Waar het geluid van de zangcicade 
soms oorverdovend is, is die van de schuimcicade 
voor mensen niet of nauwelijks te horen. Na een 
succesvolle paring leggen de vrouwtjes in het najaar 
haar eitjes op kruidachtige of houtachtige planten 
waarna deze eitjes overwinteren. De nimfen kruipen 
in de lente uit hun eitjes, maken een schuimnestje 
en zo begint de cyclus weer opnieuw.

En met dit spuugbeestje sluit ik mijn laatste 
rubriek af. Met veel plezier heb ik jullie sinds 
2021 meegenomen in de wereld van onze 
onzichtbare bewoners. En zelfs al sinds 2019 
in de opmaak van de krant. Vanaf deze editie 
ga ik met welverdiend zwangerschapsverlof 
en blijf daarna enkel aan als trouwe lezer van 
de Filmwijkkrant.

Maar, blijf ook zonder deze rubriek ontdekken! 
De Filmwijk heeft nog duízenden onzichtbare 
bewoners die te klein zijn, te snel zijn of goed 
verstopt zitten. 

Veel zoekplezier!
Anne-Marieke Zaal



We zijn de laatste tijd als dierenartsen behoorlijk in het nieuws. En 
dat is niet altijd even fijn. Soms is de nuance er namelijk niet en dat 
is wel eens lastig. Vooral als mensen de nuance niet kennen, niet 
willen kennen of niet snappen. Ondanks dat zijn we ook met mooie 
onderwerpen in het nieuws en dan zijn de reacties vaak net zo mooi 
als dat de lelijke reacties lelijk zijn. 

Zo werken wij en een aantal andere dierenartsen in Almere mee aan een 
project om katten te laten castreren of steriliseren voor inwoners die financieel 
kwetsbaar zijn. Dieren kunnen immers steun geven en hebben zelfs een 
goede invloed op de gezondheid van hen eigenaren. Wist u bijvoorbeeld 
dat het aaien van een kat de bloeddruk verlaagt (en niet alleen tijdens het 
aaien, ook nog lange tijd daarna)? En dat oudere mensen minder eenzaam 
zijn als ze met hun hondje in het park wandelen en hun sociale contacten 
kunnen hebben? En dat kinderen hun angsten en zorgen vaak eerst aan hun 
huisdier vertellen, pas daarna aan de juf en pas daarna aan hun ouders?  
Maar we willen ook niet dat we een kattenoverschot krijgen. Een prima actie 
dus en om aandacht te krijgen voor de hulp die we aanbieden is het fijn dat 
het als nieuws wordt opgepakt. 

Aan de andere kant krijgen wij ook wel eens mensen aan de balie die 
blijkbaar financieel kwetsbaar zijn en de rekening niet kunnen of willen 
betalen. Of daar moeilijk over kunnen doen. Wij zijn dan de gebeten hond. 
Wij zijn duur, zijn onderdeel van een groot concern en rekenen belachelijke 
prijzen voor een kleine ingreep. Ook die berichten komen in het nieuws. 
En als ik de voorbeelden soms hoor of lees dan denk ik inderdaad dat het 
goed is dat er in het nieuws aandacht voor is. 

Ik kan daar als kleine zelfstandige dierenarts met een kleine praktijk en net 
iets meer dan een handvol aan personeel niet veel aan doen. Natuurlijk 
helpen wij dieren en mensen als het kan, natuurlijk ben ik eigenwijs genoeg 
om zelfstandig te willen blijven. Natuurlijk ga ik met alle baasjes graag het 
gesprek aan om uit te leggen wat we doen, hoe de kosten daarvoor tot 
stand zijn gekomen en hoe we denken verder te kunnen gaan om het 
beestje gezond te krijgen en te laten blijven. Dokter Google en af en toe 
hele ongenuanceerde berichten bij bepaalde media helpen dan niet. En 
als er dan mensen niet willen betalen, beginnen te schelden of met deuren 
gaan slaan dan en roepen wat er in die media wordt gezegd of geschreven 
dan word ik nog wel eens heel verdrietig. 

Dan hebben we het er in onze kleine kliniek over of kom ik thuis en vraag ik: 
Waarom vragen mensen me niet gewoon hoe ik erin zit, wat ik berekenen en 
hoe ik werk? Met elkaar en thuis komen we ook niet altijd tot een antwoord. 
We krijgen namelijk soms niet eens de kans om iets uit te leggen, om die 
nuance te geven. Zelfs niet als ik net door hun hond of kat helemaal ben 
ondergepiest. En van dat onderpiesen word ik dan trouwens nog het minst 
verdrietig… 

Karin 
Zweers
dierenarts

Nieuws



Eerst zal gewerkt worden aan het Fongerspad,  
van 27 mei tot geplande oplevering op 2 augustus. 
Dit is het voet- en fietspad langs het Weerwater  
vanaf de Lumièrepark brug tot bijna aan de 
A6. Het huidige asfalt wordt verwijderd, een 
nieuwe fundering aangelegd, en het fietspad 
wordt vier meter breed uitgevoerd in rood asfalt.  
Het voetpad krijgt blauw asfalt en nieuwe banken. 
Netjes op tijd klaar voor de triatlon in september. 

Een aantal bomen zal worden verwijderd voor 
de aanleg, anderen verplaatst. In het verlengde 
van het Walt Disneyplantsoen wordt het huidige 
muurtje verlaagd en meer verlichting aangelegd. In 
sommige plannen wordt hier ook gesproken over 
een steiger in het water, maar dit wordt niet concreet 
genoemd als onderdeel van de werkzaamheden in 
2024. Wel wordt kleurrijk groen aangeplant zoals al 
bij de Boulevardflats in Stedenwijk.

Door Anneke Geraads

Het Sturmeypad aan de zuidkant van 
het Weerwater, parallel aan de snelweg, 
zal van 26 augustus tot 4 oktober 
worden vernieuwd. Dit krijgt de blauwe 
kleur. Tijdens de werkzaamheden stelt 
gemeente Almere omleidingsroutes in 
voor deze trajecten. De plannen voor 
Rondje Weerwater zijn onderdeel van het 
plan Almere 2.0 en zouden oorspronkelijk 
in 2023 volledig zijn afgerond. In juni 2023 
werd het korte rondje officieel geopend. 
We hebben even moeten wachten  
op het langere rondje en er zijn 
verschillende stadsgesprekken en bijeen- 
komsten geweest over de inrichting. 

We hopen vanaf herfst 2024 heerlijk te 
kunnen recreëren op het lange Rondje 
Weerwater.

Lang ‘Rondje Weerwater’ 
 wordt gerealiseerd

GEZOCHT: REDACTIELEDEN
Denk je soms, als je door de Filmwijkkrant bladert: ‘Waarom schrijven ze daar 
niet eens over?’ En jeuken dan je handen om zelf in de pen te klimmen? Dan 
zoeken we jou! We hebben nog enkele redacteuren nodig die ons fijne team 
komen versterken. Ben je een verhalenverteller, (amateur)journalist, striptekenaar 
of iemand die denkt iets anders bij te kunnen dragen? Vind jij het leuk om één 
keer in de drie maanden enkele artikelen te schrijven? Stuur dan een korte moti-

vatie en een zelfgeschreven stuk naar info@filmwijkkrant.nl 

Impressie Rondje Weerwater uit mei 2021  
Gemeente Almere 

Inrichting zuidkant Rondje Weerwater  
nav Stadsgesprekken Gemeente Almere

Inmiddels kunnen we al geruime tijd gebruik maken van het korte 

rondje vanaf de Esplanade, door het Lumièrepark, via de Weerwater-

brug, Hortus en Stedenwijk, maar vanaf 27 mei wordt ook gewerkt 

aan het gedeelte Fongerspad en Sturmeypad. 
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Wat betekenen bomen voor onze stad?  

En hoe gaat de gemeente met bomen om? 

Dat werd uitgelegd door Wouter Baack, 

specialist beheer bomen van de gemeente 

Almere, op woensdagavond 17 april in  

The Natural Pavillion op het voormalige 

Floriade-terrein. Het was een verhaal  

met twee kanten. 

Bomen zijn belangrijk voor een straat  

en een wijk, maar de stad is tegelijk een 

vijandige omgeving voor bomen. 

Door Frank Braakhuis

‘Bomen horen in het bos’
Dat hoorde Wouter Baack weleens van collega’s van 
andere afdelingen aan het begin van zijn loopbaan. 
En inderdaad: bomen hebben het moeilijk in de 
stad. Alle lage takken worden weggehaald omdat 
de stadsbus of vuilniswagen er onderdoor moet 
kunnen. Soms worden bomen gekapt vanwege de 
veiligheid. Een straat met bomen van dezelfde soort 
is wel mooi voor het oog, maar maakt ook kwetsbaar 
voor ziekten en plagen. De bodem van Almere daalt, 
wat ertoe leidt dat straten ongeveer elke 20 jaar 
moeten worden opgehoogd. Dat gaat ten koste van 
de straatbomen. Die overleven het niet als rondom 
de stam ineens een hogere laag grond ligt. Kortom: 
in een bos kunnen bomen wel heel oud worden, 
maar in de stad lang niet altijd. 

Dan maar een ‘urban forest’?
Moeten we van de stad dan maar wat meer een bos 
maken? De andere kant van het verhaal is name-
lijk dat grote gezonde bomen belangrijk zijn voor  
de leefbaarheid van een stad. Onder bomen is het 
minder heet, een plensbui valt er minder hard op 
de grond en bomen geven beschutting tegen harde 
wind. Alleen, zomaar lukraak een heleboel boompjes 
planten helpt niet, het gaat echt om het doordacht 
aanleggen en laten groeien van een heel ‘systeem’ 

van bomen, die samen groot en oud kunnen worden.  
In goed Nederlands heet dat een ‘urban forest’. Er 
is heel veel onderzoek gedaan naar de voordelen 
van bomen in de stad en hoe zo’n ‘urban forest’ 
eruit zou moeten zien. Uit al dat wetenschappelijk 
onderzoek is door prof. Cecil Konijnendijk een vuist- 
regel afgeleid: de ‘3 – 30 – 300’ regel. 

De ‘3-30-300’ regel
De regel maakt inzichtelijk hoe een echte groene 
stad eruit zou kunnen zien. 

Eerst de ‘3’: die houdt in dat iedereen vanuit huis, 
school of werk 3 volwassen bomen moet kunnen 
zien. Een grote boom is een hele rustige aan-
dachttrekker. Je kunt er lang naar kijken, zonder te  
worden overvoerd met prikkels. 

Dan de ‘30’. Die is wat lastiger, ook om te reali-
seren. Het komt erop neer dat minstens 30% van  
het grondoppervlak van een buurt of wijk in de scha-
duw ligt van grote bomen. Dan helpen bomen echt 
tegen de extreme hitte in de zomer. 30% is best veel. 
Je hebt dan al een behoorlijk boomrijke wijk. 

Tenslotte de ‘300’. Die gaat over de nabijheid van 
het dichtstbijzijnde park of plantsoen, namelijk op 
niet meer dan 300 meter wandelen. Vaak wordt 
de gewenste maximale afstand niet uitgedrukt in 
meters, maar in minuten lopen. Het uitgangspunt 
is dat ook mensen die minder goed ter been zijn 
in 5 à 10 minuten het park kunnen bereiken, via 
een veilige en obstakelvrije route. Een park moet 
vooral ook veilig zijn. Dat betekent vooral dat er 
altijd wel redelijk veel mensen zijn, zoals honden-
uitlaters, mensen die een balletje trappen, lunch- 
wandelaars en dergelijke. Je moet elkaar kunnen 
zien. Daarbij komt dat in een park mensen net wat 
meer van elkaar kunnen verdragen dan in een ‘stenen’ 
omgeving. Een goed functionerend park kan enorm 
bijdragen aan het sociale leven in een wijk. 

‘Bomen over Bomen’

Zorgen om het Arboretum
De nieuwe wijk Hortus, op het Floriade terrein, kan 
een goed voorbeeld worden van een wijk die vol-
doet aan de 3-30-300 regel. Toch zijn er ook wel 
zorgen. Voor de Floriade zijn heel veel bomen aan-
geplant, het Arboretum. Omdat het nog tamelijk 
jonge bomen zijn hebben ze nog veel zorg nodig. 
Zoals bekend is er een conflict tussen de gemeente 
en de Weerwater CV over de verdere ontwikkeling 
van het gebied. Daardoor is niet duidelijk wie wat 
moet doen in het onderhoud, wat ten kost gaat van 
de jonge bomen en het groen. Deze zorg werd 
gedeeld door de aanwezigen, omdat het gebied 
door veel mensen graag wordt bezocht, ook vanuit 
de Filmwijk. 

makkelijke en veilige 
route naar het park

zicht op bomen 
vanuit huis

30 procent van het grondoppervlak 
in de schaduw van grote bomen



Afvalrapen door 
bewoners in de Filmwijk

De Filmwijk is een geliefde wijk met net zoals 
in de overige wijken van Almere een mooie 
aanwezigheid van groen, water, leuke plein-
tjes, keurige fiets- en wandelpaden en zelfs 
een strand. De bewoners en passanten van 
deze mooie wijk vinden het maar al te leuk 
om te zien dat dit goed wordt onderhouden. 
Dit kan door het groen netjes te onderhouden 
en ervoor te zorgen dat er geen afval op straat 
of in de natuur ligt. De gemeente heeft hierin 
een grote taak, namelijk door de voorziening 
in afvalbakken en door vuilophaling, maar ook 
wij als inwoners kunnen hierin een grote rol 
spelen. Afval hoort niet op straat, het hoort in 
de vuilnisbak. 

Hoe kun je hier mee voor zorgen? 
Dat kan op meerdere manieren! Een van de 
manieren is door lekker zelf de prikstok ter hand  
te nemen en afval te rapen. De gemeente voorziet  
de benodigde materialen, deze kun je aanvragen 
of lenen via de volgende website:
https://www.almere.nl/afval/schoon.
Dit kun je zowel alleen of met anderen samen doen. 

Zo heeft ook de Leo Club Almere Ventus Novum in 
april letterlijk en figuurlijk een steentje bijgedragen 
aan een schone en groene omgeving. De Leo Club 
heeft onlangs met heerlijk weer afval geprikt in het 
Lumièrepark rondom de minibieb. 

Terwijl ik af en toe een rondje loop door onze 
geliefde wijk, zie ik geregeld buren afval prikken. Ik 
maak dan ook graag met hen een praatje. Zo sprak 
ik van de week een meneer die het fietspad langs 

Door Alex Havermans

het Lumièrepark onder handen nam, hij vertelde me 
dat hij dat elke twee weken even deed om het mooi 
te houden, fantastisch toch! Hij kreeg ook veel com-
plimenten van langsrijdende fietsers. Afval rapen 

zorgt ervoor dat je buiten komt, iets goed doet voor 
de natuur, het goede voorbeeld geeft en het is een 
uitstekende manier om een praatje te maken met 
andere passanten en bewoners. 

De oude vrouw komt aanlopen en zet haar rollator 
op de rem. Ze pakt een plastic zak uit het mandje. 
Voorzichtig gaat ze op haar rollator zitten. Met 
stijve vingers haalt ze de knoop uit de plastic zak. 
Haar publiek verzamelt zich al. Als ze een eerste 
stukje brood gooit, stromen er van alle kanten 
eenden, zwanen en waterhoentjes toe. Ze babbelt 
volop tegen haar vrienden met veren: “Jaaa, dat 
vinden jullie lekker, hè. Wat zijn jullie weer mooi 
vandaag. Hebben jullie me gemist? Sorry, schatjes, 
ik was een weekje ziek. Zo, nou is het op hoor!”

Twijfelend sta ik op van het bankje van 
waar ik haar heb bestudeerd. Het is een 
lief tafereel en ik wil het eigenlijk niet 
verstoren maar mijn dierenliefde 
wint het van mijn medegevoel met 
deze vrouw. Als ik op haar 
afloop kijkt ze naar me 
met een lieve glim-
lach. “Mooi zijn ze, 
hè?” zegt ze. Ik knik.

“Brood is eigenlijk  
helemaal niet goed 
voor ze,” begin ik: 
“Het is te vet en te 
zout en ze worden 
er dik van. Ook voor de 
vissen is het niet fijn want 
de waterkwaliteit gaat er  

Brood Over de auteur: 
Louise van Leeuwen 

woont sinds 2022 
met vier katten en 
haar partner in de 

Filmwijk. Naast 
haar betaalde 

beroep is ze 
creatief schrijver. 

Ze schrijft o.a. 
een blog 

(www.scillie.com) 
en artikelen 

op LinkedIn.

Door Louise van Leeuwen

mijn telefoon tevoorschijn. Ik lees voor: “Groente, 
doperwten, mais, kippenvoer en er is zelfs  
speciaal voer voor watervogels.” Haar opluchting 
is voelbaar als ze zegt: “Jeetje, nooit geweten, 
maar als dat wel goed voor ze is, dan ga ik dat 
voor ze halen. Wat leven we toch in een mooie tijd 
dat we die informatie zomaar op kunnen zoeken 
op zo een klein apparaatje.” 

De lieve glimlach is weer terug op haar gegroefde 
gezicht als ze afscheid neemt. Ze stopt de plastic 
zak weg, haalt de rollator van de rem en schuifelt 
weg. Mijn schuldgevoel ebt weg en maakt plaats 
voor warmte. Ik heb de eenden behoed voor  
obesitas en de vrouw kan het dagelijkse gesprek met 
haar gevederde gesprekspartners blijven voeren.

door achteruit.” Haar glimlach verdwijnt. “Wie 
zegt dat?” zegt ze met een hardere stem dan ik 
verwacht. “De dierenbescherming en de vogel- 
bescherming, om er maar een paar te noemen,” 
zeg ik.

Als teleurstelling een gezicht heeft, dan is het dat 
van de vrouw. Ze verzucht: “Maar ik vind ze zo lief 
en ze vinden het zo lekker. En weet u, ze helpen 
me de dag doorkomen. Ik kom hier elke dag en 
ze herkennen me. Vroeger had ik altijd heel veel 

huisdieren maar dat kan niet meer. Ik ben 
gewoon te oud. Wie gaat er voor ze zorgen 
als ik er niet meer ben?” Ze kijkt zo verdrie-

tig dat ik mezelf wel kan 
slaan omdat ik weer 

zo nodig de dieren- 
activist moet uit-
hangen. Wat maakt 

een paar dikke 
eenden uit als 
het de eenzaam-
heid dragelijker 
maakt?

“Weet u, ik zoek 
wel even op wat 
wèl goed voor 

ze is,” zeg ik en ik haal 

Vrouw voert eendjes: Gegenereerd door Adobe Illustrator 
(2024) GenAI, prompt door Anneke Geraads 9



“Goh hij huppelt achter je aan, dat heb ik 
nog nooit gezien.” Een dame, wachtend 
op de bus, spreekt mij aan. Ik vertel haar 
dat hij dit al een aantal weken nu doet, 
eigenlijk sinds ik hem heb gered van mijn 
rooie kater. Jeetje zegt ze, dat kan een 
leuk verhaal zijn voor de Filmwijkkrant. 
“Toevallig zit ik in de redactie en schrijf ik 
ook stukjes voor de krant”, vertel ik haar.  
Haar reactie volgde vlot: “Nou dan zie ik 
het wel terug de volgende keer!”

De Dame bij de bushalte en de 
zwarte kraai

Door Apollonia Prins

Mijn zwarte Kraai
Dit was mijn eerste gesprek met de dame bij de 
bushalte. Ik zie haar vaak daar staan, ken haar verder 
alleen van gezicht. Ik weet niet hoe ze heet, maar 
als ze dit stukje leest weet ze vast dat zij het is. Het 
stukje schrijven voor het Lentenummer dat had ik in 
gedachte, maar het kwam er niet van. Over de kraai, 
mijn kraai, zoals ik hem al in mijn hoofd noem. En 
het is een ‘hij’, daar ben ik zeker van. 

Kraai in het kort
De zwarte kraai is zoals zijn naam suggereert hele-
maal zwart, vaak met een wat groenige glans over de 
veren. Ze komen voor in West- en Zuidwest Europa 
in open- en half-open landschappen. Bosranden, 
parken en steden daar vind je ze. Ze broeden van 
maart-juni en hebben een broedsel. Beiden ouders 
voeden de jongen, die na 28-35 dagen uitvliegen. 
De kraai is een alleseter, ze passen zich makkelijk 
aan verschillende diëten. Ook vertelt google mij 
dat ze vrij schuw zijn. En ze hebben een hele slechte 
reputatie. De mens heeft ze altijd genadeloos  
vervolgd. Vandaar dat ze schuw zijn.

Niet schuw
Nou mijn kraai niet, hij komt steevast wanneer ik 
mijn rondje loop met teckel Harry. En hij komt met 
zijn vrouwtje.  Het vrouwtje is kleiner bij kraaien, 
maar maakt wel veel meer herrie. Soms is hij alleen 
en als ik dan richting het tunneltje naar Ebenezer 
Howardpark loop, hoor ik in de verte het gekras, 
dan zie ik hem wegvliegen om vervolgens toch weer 
voor mijn deur in de hoge boom te wachten totdat 
ik thuiskom met Harry. 

Volgt hij mij of de hond?
De dame bij de bushalte sprak mij een aantal weken 
geleden weer aan. Ze zei dat ze het stukje niet had 
zien staan in het Lentenummer. Ik vertel haar dat ik 
het in gedachte heb voor het Zomernummer. Ze 
vertelde ook dat ze inmiddels dacht dat de kraai 
niet zozeer op mij reageert, maar meer achter Harry 
aanzit. Toen ik verderliep dacht ik daarover na. Ik 
heb zelfs de som op de proef genomen en ging 
mijn rondje lopen zonder de hond. Ik kan nu met 
zekerheid zeggen, het is niet de hond, hij komt ook 
zonder dat Harry erbij is.

Slimme vogel
Mijn kraai herkent mij ook, hij maakt inmiddels 
geluidjes als hij mij ziet, net alsof hij mij gedag zegt. 
Ik begroet hem dan en geeft hem een paar brok-
jes die ik standaard voor Harry in mijn zak heb. Die 
neemt hij dankbaar aan en verstopt ze in het hoge 
gras. Dit doen ze, net als eekhoorns en veldmuizen, 
om een buffervoorraadje te hebben voor als het 
eens een keertje lastig is voedsel te vinden. Een 
slimme vogel, een mooie vogel, ik geniet en hoop 
dat ik nog lang mijn rondje mag lopen met in mijn 
kielzog, mijn mooie zwarte kraai.



De opbouwwerkers  
van De Schoor  

in het wijkteam Filmwijk, 
Parkwijk, Danswijk
Bij het wijkteam kun je terecht voor 

activiteiten, passende ondersteuning 

in je dagelijkse leven, vrijwilligerswerk, 

voor een gezellig praatje en als je iets 

voor de wijk wil doen. Het wijkteam vult 

altijd een hele pagina met activiteiten 

in onze Filmwijkkrant.

In het wijkteam zitten goed opgeleide professionals 
van de Vrijwilligers en Mantelzorg Centrale Almere 
(VMCA), De Schoor, MEE Samen en de gemeente 
Almere. Zij werken nauw met elkaar samen. Daarom 
kun je met veel verschillende vragen bij hen terecht

Opbouwwerk vanuit De Schoor
Yvara de Koning is sinds anderhalf jaar de opbouw-
werker vanuit De Schoor in ons wijkteam en is samen 
met Clé Burgers voor bewoners een aanspreekpunt. 
Een opbouwwerker werkt samen met bewoners om 
de woonomgeving prettiger, mooier en leuker te 
maken. 

Yvara en Clé denken graag met je mee. Met vragen 
of ideeën voor de buurt kun je bij de opbouwwerker 
terecht. Als het nodig is, ondersteunt ze je bij de 
uitvoering van jouw ideeën. Bijvoorbeeld bij het 
opzetten van een buurtactiviteit op Burendag of 
het aanvragen van een wijkbudget. Samen bereik 
je meer dan alleen. Daarom betrekt de opbouw-
werker ook relevante organisaties bij jouw plannen 
voor de wijk. Dit zijn bijvoorbeeld woningbouw-

betreft veelal acties waarbij bewoners elkaar beter 
leren kennen en die hun leefomgeving verbeteren 
of die ervoor zorgen dat buurtbewoners iets voor 
elkaar betekenen. Dat kan klein of groot zijn, voor de 
straat, voor de hele buurt of zelfs voor een stadsdeel 
of de hele stad. Voorbeelden zijn: het groen in de 
eigen straat gezamenlijk onderhouden, een buurt-
feest organiseren, een taalklas opzetten, samen 
met anderen sportieve activiteiten ondernemen of 
een vrijwillige haal- en brengservice opzetten om 
ouderen naar buurtcentra te brengen zodat zij mee 
kunnen doen aan activiteiten. De gebiedssecretaris 
beslist of de aanvraag wordt toegekend. Aanvragen 
vinden plaats via www.almere.nl/subsidies/wijkbudget. 
Voor de Filmwijk is de gebiedssecretaris 
Nathalie Beets. nlsbeets@almere.nl 

Contact met de opbouwwerker?
Yvara de Koning
Yvara is bereikbaar op telefoon: 06 13 28 20 43, 
WhatsApp en via email ydekoning@deschoor.nl

corporaties, gezondheidscentra en de gemeente. 
De opbouwwerker is een netwerker en kent veel 
organisaties en actieve bewoners in de stad. Clé 
heeft bijvoorbeeld ondersteund bij het opzetten 
van de Vrienden van het Laterna Magikapark die 
het beheer en onderhoud van het park hebben 
gekregen en daarvoor een vrijwilligersorganisatie 
hebben opgezet en Yvara is betrokken geweest bij 
de opzet van de donderdagochtend koffie-inloop 
in het Filmwijkcentrum en bij het opzetten van het 
Klusteam voor mensen die het netwerk of het bud-
get niet hebben om klusjes te klaren in en rond het 
huis. Yvara is zoals we in het vorige nummer van de 
Filmwijkkrant schreven, de contactpersoon voor het 
Klusteam. Klusjes voor het Klusteam kan je bij haar 
aanmelden.

Wijkbudget
Voor het dragen van de kosten om de ideeën van 
bewoners in een wijk uit te kunnen voeren, stelt de 
gemeente Almere het wijkbudget beschikbaar. Het 

Yvara de Koning

‘Hé, ben je er ook weer. Leuke vakantie gehad?’ ‘
Zeker en had ik al opgeschreven dat ik voor komende 
maandag nog een partner zoek?’ 

Het is maandagmiddag eind mei en het begint al 
weer aardig druk te worden in de grote zaal van het 
Filmwijkcentrum. Binnen de kortste keren zitten een 
kleine dertig kaartspelers rond de tafel. Het gonst 
lekker door tot Paul, de voorzitter, de aftrap doet. 
‘Vergeten jullie niet de telefoon weer aan te zetten 
als je naar huis gaat’, maar vooral ‘veel plezier van-
middag’. Even later is het muisstil en zit iedereen 
geconcentreerd naar de kaarten te kijken. Soms 
wordt er bedachtzaam geboden, een andere keer 
is iemand wel erg overmoedig. De ene keer wordt 
een scherp contract met een slimme manoeuvre 
binnen gehengeld maar op een andere tafel gaat 

een contract ruim down. Soms klinkt er een schater-
lach, dan weer hoor je iemand wel heel erg zuchten.

In de pauze wordt er, met een drankje onder hand-
bereik, gezellig bijgepraat. Na de pauze pakt ieder-
een de draad weer op en spelen zich vergelijkbare 
taferelen af als daarvoor. Het is wel een bijzondere 
spelmiddag omdat we aan het eind het competitie-
seizoen afsluiten en een paar spelers uitzwaaien die 
jaren meegedaan hebben.  Met een ferme hand-
druk en ‘het ga je goed’ nemen we afscheid.
De maandagmiddagen in juni worden voor de 
MAMIBRI-ers een speciale ‘zomercompetitie’.  
Een mooie oplossing waarbij vakantiegangers de 
competitie niet hoeven te verzaken en we toch 
gewoon kunnen bridgen.

Zin om mee te spelen op de maandagmiddag? 
Er is weer plek voor een paar nieuwe spelers.  
Na de zomer beginnen we op maandagmiddag 
2 september.

Meer weten? 
Voor informatie kunt u terecht bij:
Joke Hellingman, penningmeester, 
tel. (06) 46 56 55 54

Agnes van Wesemael, secretaris, 
tel. (036) 540 9154

Henk Stegink, Fellinilaan 103, 
tel. (036) 545 15 40

MAANDAGMIDDAGBRIDGE (MaMiBri)

Door Sjaak Lammerts



Bereiding:
Snijd de ui, paprika, courgette en tomaat in kleine stukjes.  Hak de blaadjes van de 
peterselie grof. Laat het jackfruit en kikkererwten uitlekken. Kook alvast het water. 

Doe twee eetlepels olijfolie in een hapjespan of grote koekenpan en bak het jackfruit 
met wat zout, peper en ras-el-hanout totdat het vocht er een beetje uit is. Schep  
het jackfruit in een schaaltje en houdt dit apart. Doe weer een paar eetlepels olijfolie  
in de pan en bak de ui glazig. Bak de tomaat een paar minuten mee. Doe de bulgur 
erbij met de tomatenpuree en het kokend water. Verkruimel het bouillonblokje 
eroverheen. Roer het goed door. Laat het ongeveer 10 minuten op een zachte 
temperatuur staan en roer af en toe, totdat bijna al het water is opgenomen en de 
bulgur gaar is. Doe de bulgur in een schaal en schep er het jackfruit doorheen. 
Voeg de paprika, courgette, peterselie, gedroogde tomaten en de kikkererwten 
erbij. Strooi er wat isot biber of peper overheen. Meng alles door elkaar. 

Tip:
Voor een extra zomers gevoel kun je de salade versieren met eetbare bloemen zoals 
viooltjes, judaspenning, courgettebloemen, Oost-Indische kers of komkommerkruid. 

Bulgur is een lekker en gezond alternatief voor rijst of couscous. Het wordt 
gemaakt van gedroogde en grof gemalen harde tarwe. Het wordt in de Turkse, 
Arabische, Indiase en mediterrane keuken gebruikt in allerlei variaties. Deze 
salade is maar één van de mogelijkheden. Lekker met een soepje vooraf, bij 
de BBQ of mee naar het strand. Te veel gemaakt? Geen punt! De volgende 
dag is het als lunch ook heerlijk.

Je kunt natuurlijk de salade op smaak brengen met gewone zwarte peper of  
chilivlokken maar als je eens in een winkel bent waar Turkse ingrediënten worden 
verkocht, vraag dan naar isot biber. Isot biber is een milde aromatische peper met 
een iets rokerige smaak. Eenmaal geproefd wil je het overal overheen strooien.

Ingrediënten:

• 400 g bulgur
• Olijfolie
• 1 paprika
• ½  courgette
• 1 tomaat
• 1 ui
• 1 blik jackfruit
• 1 blik kikkererwten

• Een bosje platte peterselie
• Een paar gedroogde tomaten
• 0.5 el tomatenpuree
• 1 bouillonblokje
• 600 ml water
• Zout
• Ras el hanout
• Isot biber of zwarte peper 

Door Louise van Leeuwen

BulgursaladeNoord-Zuid
De Filmwijk bestrijkt een groot gebied. Zo is het dus zeer wel mogelijk 
dat bewoners in het ene deel niet weten wat zich in het andere deel 
afspeelt. In deze column ‘informeren’ een bewoner uit Zuid en Noord 
elkaar over hetgeen in hun omgeving gebeurt.

Meneer A., 
weet u wat ik soms mis in Filmwijk Zuid? Een leuk terrasje om te genieten 
van een drankje of een eenvoudige lunch. Het is een heerlijke plaats om 
lekker te wandelen, langs het Weerwater of door de parken, maar even 
neerstrijken in het zonnetje en bediend worden zit er niet in. Mist u iets 
in Filmwijk Noord?

Dag mevrouw A., 
Mijn stadsverwarmde winterveren afschuddend lichaam ontwaakt bij deze 
prachtige zonnige dagen! Lekker zonovergoten luieren, lokaal bier proeven 
op een heerlijk terras is een van mijn favoriete bezigheden. Helaas, een 
gelegenheid die dit mogelijk maakt, mist in onze geliefde Filmwijk.

Er zijn wel meer zaken die in mijn ogen en in de ogen van mijn buren 
missen: parkeerautomaten of borden die duidelijk aangeven dat het betaald 
parkeren is hier. Wij kennen een koppel uit Noord-Holland dat vrienden 
van hen bezocht in Filmwijk. Ze kregen laatst 77 euro parkeerboete,  
2 euro voor het parkeren en 75 euro administratiekosten. Het super kleine 
bordje dat je bij het inrijden vanaf de Veluwedreef ziet, zou je hiervoor 
moeten waarschuwen.

Dag meneer A.,
dat is wel een vervelende verrassing als je op bezoek bent geweest zeg! 
Gelukkig is er geen sprake van betaald parkeren in Filmwijk Zuid. Enkel 
smalle vakken en te weinig plaatsen in sommige straten. Misschien ook 
omdat sommige huishoudens wel tot vier auto’s willen parkeren bij de deur. 
Wij bezitten als gezin één auto en moeten soms zoeken naar een plekje. 

Hier zijn discussies over de plaatsing van elektrische laadpalen. De 
gemeente wil er meer beschikbaar stellen om voorbereid te zijn op de 
toekomst, maar soms kiezen ze niet de meest logische locaties. Gelukkig 
hebben de ambtenaren wel geluisterd naar bezwaren en voorstellen vanuit 
onze straat en de plannen hierop aangepast. Zo kan het ook!

Door mevrouw A. en meneer A. 

Plaatsing nieuwe 
elektrische laadpaal



De entree met bloembakken

Wie wil vertellen over zijn tuin?
Wil jij een volgende keer iets 

vertellen over jouw tuin? 
Stuur mij een e-mail:

slammerts@filmwijkkrant.nl

Voor het huis van Willie Geerts, aan de 

Joris Ivenslaan zijn vier stukken gazon 

van de gemeente op zijn initiatief en met 

medewerking van de buren omgezet in 

vier tuinperken. In 2022 is in het voorjaars- 

nummer van de Filmwijkkrant beschreven  

hoe deze burentuin tot stand kwam. 

Hoe gaat het nu met deze burentuin? 

En hoe ziet Willie’s achtertuin er uit?

Voor het opzetten van een tuin 
is minstens vijf jaar nodig
Willie vertelt dat ik te vroeg ben om de burentuin 
goed te kunnen beoordelen. Drie jaar geleden is 
de burentuin begonnen met twee tuinperken en 
daar zijn een jaar later twee perken bijgekomen. 
Voor het opzetten van een tuin is minimaal vijf jaar 
nodig. Het duurt dus nog tot minstens 2027 voordat 
de tuin zijn volle glorie bereikt. 

“Het kost tijd om uit te vinden welke planten wel en 
welke planten niet willen groeien op deze grond 
en op deze plek onder de grote lindebomen. De 
middelste twee perken zijn een jaar ouder. Hier 
begon ik met het zaaien van een mengsel. De plan-
ten kwamen echter niet op de plek op waar ik ze 
had bedacht.  Bij de perken 1 en 4 die vorig jaar 
zijn toegevoegd ging ik daar meer gestructureerd 
mee om, zodat ik meer overzicht heb van wat waar 
staat. In de perken 2 en 3 heb ik vorig jaar gerichter 

planten neergezet en gaan we deze zomer zien 
wat daarvan terug gaat komen. Ik werk met ´trial en 
error´ om te zien wat aanslaat. Ik zoek het liefst vaste 
planten, zodat het onderhoud in de loop der jaren 
minder tijd zal vergen. De grond waarop de buren-
tuin ligt, is door de gemeente speciaal voor de tuin 
opgebracht. Het betreft niet al te rijke en vrij zure 
kleigrond. De grote lindebomen laten in het najaar 
hun blad vallen en dat laten we in de tuin liggen. 
Het effect is dat in de loop der jaren de structuur van 
de grond verbetert en de grond wat rijker wordt.” 

Tweehonderd verschillende planten
Willie is gek op planten en probeert de tuin aan te 
leggen met zoveel mogelijk verschillende inheemse 
planten, Nederlands dan wel Europees. Ook zoekt 
hij planten met veel bloemen die vlinders aantrek-
ken en met veel bessen voor de vogels. Zijn eigen 
tuin staat goed vol planten, struiken en bomen. Met 
ornamenten zijn er leuke doorkijkjes gemaakt. Er 
zijn twee vijvers, zonder vissen en er groeien 25 
verschillende hortensiasoorten. 

Naast het huis is een doorgang naar de achtertuin. 
Deze doorgang is verbouwd tot een smalle planten-
kas met rekken waarin zaailingen in bloempotten 
staan. Elke bloempot heeft een nummer en in een 
schrift houdt hij bij wat erin staat. Willie verzamelt 
planten. Hij heeft zo´n tweehonderd verschillende 
planten. Voor het verwerven van specifieke planten 
is Willie bereid heel Nederland door te reizen. 
Hij heeft voor de burentuin een aantal tekeningen 
van borders waarin staat welke planten op welke 
plaats moet komen.

 Door Sjaak LammertsRubriek: mijn tuin

Afrikaantjes en zonnebloemen
Doordat Willie werkt met een plantenkas begint hij 
eind februari al met het zaaien. Hij zaait bij voorkeur 
eerst in potjes, waarna hij ze verspeent in grotere 
potjes voordat hij ze overzet in de volle grond. De 
zaden koopt hij bijvoorbeeld op Marktplaats. Er is 
een levendige handel in zaden op Markplaats. Voor 
dit jaar staan zonnebloemen op het programma, 
ze komen al goed op. “De zonnebloemzaden die 
ik over heb voer ik aan de vogels. Ik probeer ook 
zelf zaad te winnen zodat ik minder hoef te kopen”.
Op dit moment staan er bloeiende afrikaantjes in de 
burentuin. Deze zijn nabij kwetsbare planten gezet 
om deze te beschermen tegen plaaginsecten.

Samenwerking
Bij het aanleggen van de burentuin hebben ze veel 
steun hebben gekregen van de gemeente Almere, 
de wijkregisseur en het programma Kern met Pit van 
de Koninklijke Nederlandse Heide Maatschappij.
Willie is ´de tuinman´ van de burentuin. De buren 
leveren ook hun bijdragen, bijvoorbeeld met gras-
maaien en zwaar werk. Jaarlijks is er een overleg 
over de gang van zaken. Eén buur is verantwoorde-
lijk voor de financiën en een ander onderhoudt de 
relaties, bijvoorbeeld met de gemeente.  Er komt 
heel wat kijken bij het onderhouden van de buren-
tuin, maar het maakt de buurt gezellig.

Later terugkeren
Ik bezocht Willie op een koude dag in April. Ik kom 
graag nog eens terug in de zomer en ben benieuwd 
hoe het zal zijn als over enkele jaren de volle glorie 
is bereikt. 
 

Hoe gaat het met de burentuin  
 aan de Joris Ivenslaan?

Afrikaantjes beschermen de 
pioenrozen tegen slakken

Willies achtertuin met  
hortensia´s en vijver

Alle zaailingen in
 potje op nummer

Willie in zijn kweekkas 
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Geef kleur aan onze wijk!
Deel jouw ingekleurde kleurplaat via social media met #FilmwijkInKleur of e-mail naar info@filmwijkkrant.nl 

en wie weet staat hij in de volgende krant! Doe je best! Wij zijn heel benieuwd!

Kleurplaat door Anneke Geraads

De kleurplaat van de vorige
Filmwijkkrant is prachtig

ingekleurd door

Robien Tahmooresi
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Wat is er heerlijker in de zomer, dan een lange dag op het strand doorbrengen? Een beetje naar 
de horizon turen, pootje baden en natuurlijk schelpen zoeken. Eenmaal thuis vraag je je dan af 
wat je met die schelpen zal doen. Je kunt ze natuurlijk gewoon op een schaaltje leggen maar je 
kunt er ook een kunstwerkje van maken. 

Zomerknutsel

Een vissenschilderij van schelpen
Wat heb je nodig: 
- Veel kleine schelpjes
- Een (oude) lijst zonder glas (kringloopwinkel)
- Dik papier of karton
- Potlood
- Waterverf en een dikke kwast
- Modge podge (lijm)
 
Hoe maak je het:
Neem een dik stuk papier of karton en zet er in 
de wilde weg gekleurde strepen op met sterk ver-
dunde  waterverf en laat de strepen in elkaar over-
lopen. Het komt er niet zo op aan. Kies voor kleuren 
in de sfeer van het strand: Beige, blauw en wit. Laat 
het goed drogen. Was intussen de schelpen en 
droog ze goed af.

Knip of snijd het papier, als het droog 
is, op maat voor de lijst. Teken onge-
veer in het midden een vorm van 
een vis. Beplak de vorm van de vis  
dakpansgewijs met schelpen alsof 
het schubben zijn. Hier en daar kun 
je wat smokkelen door een schelpje of 
een stukje schelp iets anders neer te  
leggen. Als je, zoals aangegeven, 
Modge Podge gebruikt dan kun je nog 
een laagje over de vis aanbrengen.  
Dit geeft een zachte glans aan het 
werk. Een andere lijm kan ook maar 
die kun je waarschijnlijk niet als vernis 
gebruiken. Laat het goed drogen en 
lijst je kunstwerk in!

Wandhanger met schelpenslingers
Wat heb je nodig: 
- Een tak of stuk drijfhout
- Grote en kleine schelpen
- Houten kralen
- Touw
- Plakband
- Dremel of boor met een kleine steenboor
- Veiligheidsbril

Hoe doe je het:
Boor in de schelpen een gat in het puntje. Zet hier-
bij wel je veiligheidsbril op want soms vliegt er een 
stukje van de schelp. Boor gaten in de tak of het 
drijfhout. Knip stukken touw af voor de slingers. Ze 
moeten een stukje langer zijn de slinger uiteindelijk 

Door Louise van Leeuwen

We hebben 17 woorden uit deze Filmwijkkrant alle kanten 
op verstopt in de woordzoeker. Dus van links naar rechts, van 
rechts naar links, van boven naar beneden, van beneden naar 
boven én diagonaal. Succes!

ZomerwoordzoekerZomerwoordzoeker

worden. Plak om het uiteinde van een stuk touw 
een stukje plakband zodat je er gemakkelijker mee 
kunt rijgen. Maak aan het andere uiteinde van het 
touw een knoop en rijg eerst een kraal aan het 
touw. Rijg daarna een grote schelp aan het touw. 
Maak ongeveer 10 centimeter boven de schelp 
weer een knoop. Het hoeft niet heel precies. Rijg 
nu een schelp of een kraal aan het touw. Herhaal dit 
totdat je een mooie slinger met kralen en schelpen 
hebt. Haal het touw door een gat in de tak. Maak nu 
een knoop zodat de slinger mooi aan de tak blijft 
hangen. Maak nog een paar slingers en knoop ze 
stuk voor stuk aan de tak. Neem nog een stuk touw, 
knoop deze aan de uiteinden van de tak vast en 
hang de wandhanger aan de muur. De wandhanger 
is binnen decoratief maar kan ook heel leuk staan 
in de tuin of op een balkon.

ALMERE
BOMEN 
BULGUR
DIERENARTS
DOMMELENHOF
FILMWIJKKRANT
KRAAI
ODEONPARK

OPBOUWWERKER
PARKEERBOETE
SPECHT
SPUUGBEESTJE
TUINRUBRIEK
VAKANTIE
WEERWATER
WIJKTEAM
ZOMERKNUTSEL

Lijst met woorden: 



Veiligheidsschouw Filmwijk
Na de Groenschouw in juli 2023 heeft het plat-
form Filmwijk Almere in december 2023 een 
enquête gehouden over de veiligheid in Filmwijk. 

Resultaten
De meeste deelnemers/bewoners aan de enquête 
voelen zich overdag veilig in de wijk. Mensen 
geven aan dat dit komt door 
a.  het hebben van goede buren waar ze op kun-

nen rekenen, 
b. omdat het rustig is in de wijk en 
c. dat de wijk goed genoeg is verlicht.  

Ook in de avond voelen de meeste mensen zich vei-
lig. Zij geven aan dat de verlichting en de buren de 
redenen zijn die leiden tot dat gevoel. 

Soms voelen Filmwijkers zich onveilig in de 
wijk. Deelnemers geven aan dat dit gevoel 
komt door de aanwezigheid van hang- 
jongeren, het vermoeden van drugsgebruik of 
dealen en van vuurwerkoverlast. 

De Filmwijkers die zich onveilig voelen in de 
avond, geven dezelfde redenen aan als overdag. 
En sommige respondenten vinden dat er in de 
avond niet voldoende verlichting is. 

Genoemde locaties
Zorgen zijn er specifieke plekken in de wijk. De 
vaker genoemde locaties zijn:
1. Het fietspad Heinz Rühmannstraat
2.  De hangjongeren bij Bakenpark, 

het Lumièrestrand en de Vomar 
3. De parkeersituatie aan de Max Takstraat 
4.  De verkeersveiligheid bij het Baken 

als de schooldag begint. 

Inzet op veiligheid en ‘thuisgevoel’
De resultaten van de enquête zijn in februari 
jl. besproken met de gemeente, de woning-
bouwvereniging, buurtpreventie, de veilig-
heidscoördinator en opbouwwerkers van de 
Schoor.  De conclusie is dat het ‘thuisgevoel’ 
in onze wijk een beschermende factor is.  
En dat komt mede door het fenomeen buren. 

Subsidie
We zijn graag een wijk waar iedereen zich thuis 
voelt. Mocht u een activiteit willen organiseren 
die de buurt ten goede komt, dan kunt u hier 
mogelijk subsidie voor aanvragen vanuit het wijk-
budget 
www.almere.nl/subsidies/wijkbudget

Mocht u naar aanleiding van deze mail vragen 
hebben over het onderzoek of meer willen weten 
over ons Wijkplatform, neem dan een kijkje op 
www.filmwijkalmere.nl

           Informatiepagina Platform Filmwijk + Buurtlokaal

Secretariaat: 
036-5354562 
info@filmwijkalmere.nl
www.filmwijkalmere.nl

Ben jij de verbindende kracht die samen met 
de bewoners van de Filmwijk een nog betere 
plek wil maken?

Platform Filmwijk Almere zoekt een nieuwe voor-
zitter die het stokje overneemt van de huidige, 
enthousiaste voorzitter.

Als voorzitter:
• Woon je in de Filmwijk!
•  Ben je de drijvende kracht achter een 

team van zes gemotiveerde vrijwilligers.
•  Vertegenwoordig je de belangen van  

bewoners in overleg met de 
gemeente Almere.

•  Bepaal je mee welke initiatieven er worden  
genomen om de leefbaarheid in de wijk 
te verbeteren.

•  Maak je van de Filmwijk een bruisende  
en betrokken wijk waar iedereen zich  
thuis voelt.

Wat bieden we:
•  Een leuke en uitdagende functie in 

een informeel en gedreven team.
•  Ruimte om je eigen ideeën en talenten  

in te zetten.
• Goede begeleiding door het huidige bestuur. 

Tijdsinvestering:
• Maandelijks bestuursoverleg.
•  Enkele uren per week voor overleg  

met instanties, bewonersbijeenkomsten 
en andere taken.

Interesse?
Neem dan contact op met:
Paul Vloothuis (huidige voorzitter): 
vloothuis@planet.nl / 06 22800387
Tanja Coenen (bestuurslid communicatie): 
tgcoenen@kpnplanet.nl / 06 440 88 977

Meer informatie:
Bezoek de website van Platform Filmwijk: 
www.filmwijkalmere.nl

WORD DE NIEUWE VERBINDENDE KRACHT  
VAN DE FILMWIJK!

Weet u het nog?
In oktober 2022 vond in het Buurtcentrum  
Filmwijk (Walt Disneyplantsoen) een bewoners- 
bijeenkomst plaats over de zogenoemde  
Ontmoetingsplekken Rondje Weerwater georgani-
seerd door de gemeente Almere in samenspraak 
met ons platform. Daarna werd het heel stil.

Het was en het is nog steeds de bedoeling dat het 
‘rondje Weerwater’ langs de Filmwijk wordt door-
getrokken.

Wat houdt dat in?
Het Fongerspad langs het Weerwater wordt 
flink aangepakt. Op een aantal plekken  
worden rustpunten met zitplekken aangelegd. De 
plek met de fruitbomen tegenover het Lumière- 
strand krijgt zitbanken en extra paadjes zodat er 
een overzichtelijk uitzichtpunt over het Weerwater 
wordt gerealiseerd.

Er komen twee paden. Het fietspad zal worden 
verbreed in de stijl van het fietspad Fongers- 
pad Noord. De wandelroute krijgt de stijl rondje 
Weerwater zoals dat al bestaat in Stedenwijk en 
langs het Lumièrepark.
De rietkraag zal intensiever worden beheerd om zo 
meer uitzicht te krijgen op het Weerwater. Door de 
verbreding van het Fongerspad zullen wel de knot-
wilgen langs het Weerwater worden verwijderd. 

De bewoners hadden daar vrede mee, omdat het 
pad nu niet dichter bij hun woningen, maar juist 
dichter bij het Weerwater komt te liggen.
Ook zal er intensiever worden gemaaid, maar er 
komen wel bloem- en kruidenperken in de grasvelden 
om zo de insecten en vlinders aan te trekken.

Uit een bomenonderzoek blijkt dat een klein 
aantal bomen een slechte conditie heeft.  
Deze bomen worden op advies van experts weg- 

Ontmoetingsplekken 
Rondje Weerwater

Filmwijkbewoners tevreden 
over plannen rondje Weerwater

Word Voorzitter van  
Platform Filmwijk Almere!

gehaald om onveilige situaties te voorkomen.  
Een paar bomen worden verplaatst om ruimte te 
maken voor de track. De grote bomen blijven staan 
en op verschillende plekken worden nieuwe bomen 
toegevoegd.

Op dit ogenblik worden de eerste handelingen zichtbaar. 
De meeste bomen zijn voorzien van een soort 
hekwerk en slangen fbboombescherming.com
Daarnaast wordt gestart met het aanbrengen 
van voorbelasting. Dit is nodig om verzakkingen 
in het fietspad te voorkomen.

In het 2e kwartaal van 2024 wordt gestart 
met de uitvoering van de aanleg van  
de blauwe track en verbreding van het fiets-
pad. De houten bankjes en kleurrijk groen  
worden geplaatst. Het huidige muurtje bij het  
verlengde van het Walt Disneyplantsoen 
wordt op verzoek van omwonenden verlaagd. 
Ook komt er nieuwe verlichting zodat er meer 
zicht is op deze plek. 

LET OP:
De verwachte planning is dat alles in het najaar van 
2024 is afgerond. 

Bron: gemeente Almere en Almere Deze WeekRichting A6

Lekkere rotzooi (als dat maar goed komt…)

Richting Lumièrepark / Centrum



Wijkteam
De Wierden
voor uw vragen over wonen, 
werken, welzijn en zorg 

Wijkteam
De Wierden
voor uw vragen over wonen, 
werken, welzijn en zorg 

Wijkteam 
Almere Filmwijk

BEZOEKADRES
Filmwijkcentrum
Walt Disneyplantsoen 76, 1325 SX Almere
T: 14 036 
E: info@almere.nl
I: wijkteams.almere.nl

Volg ons op                  Wijkteam Filmwijk

INLOOPSPREEKUUR 
DINSDAG
13.30 - 15.00 uur

Filmwijkcentrum
Walt Disneyplantsoen 76

 
U kunt ook een gesprek aanvragen via 
het online meldingsformulier op: 

www.wijkteams.almere.nl

ADMINISTRATIEF SPREEKUUR  
INLOOP
DINSDAG
9.30 - 11.30 uur

Filmwijkcentrum
Walt Disneyplantsoen 76

Waarvoor kunt u naar 
het Wijkteam?

De wijkwerkers van het wijkteam vertegen-
woordigen diverse zorg- en welzijnsorgani-
saties in de wijk, zoals een maatschappelijk 
werker, een cliëntondersteuner van MEE, een 
WMO-consulent, een opbouwwerker en een 
vrijwilligersconsulent. 

Samen met jou zoeken zij naar praktische 
oplossingen en wijzen je, als dat nodig is, de 
weg naar professionele hulp. 

Heeft u een (hulp)vraag kom dan naar het 
spreekuur of vul het meldingsformulier in op 
de website www.wijkteams.almere.nl

Huisvestings- 
bijeenkomst 

Elke twee weken organiseert het wijkteam een 
informatie-uur om je bij te praten om je bij te 
praten over huisvesting en wonen in Almere.  

Ook denken we graag met je mee over wat 
wel/niet kan wat betreft wonen in Almere. Dit 
gaat in twee stappen: 

1.  Jouw deelname aan ons (online) informatie-
uur. Hier krijg je antwoord op de vragen 
die het vaakst aan ons worden gesteld en 
geven wij je andere zinvolle informatie 

2.  Mocht je na stap 1 nog graag met ons in 
gesprek willen, dat kan. We maken dan 
samen een afspraak voor een gesprek.  

 
Kijk voor meer informatie en om je aan te 
melden voor het informatie- uur over wonen 
en in huisvesting in Almere op 
www.wijkteams.almere.nl/wonen 

Seniorensport in  
Buurtcentrum Filmwijk 

Komt u graag meer in beweging op een laag-
drempelige manier? En bent u opzoek naar 
aanbod dicht bij huis? Dan is seniorensport 
misschien wel iets voor u.

De les bestaat uit spierversterkende oefeningen en 
werken we aan mobiliteit. Zo kunt u de dagelijkse 
bezigheden met plezier blijven doen en verlaagt 
de kans op gezondheidsrisico’s. 

Deelname met rollator, stoel of rolstoel is ook 
mogelijk. Na afloop is er de mogelijkheid voor een 
kopje koffie of thee in het buurtcentrum.  
 
Wanneer: Iedere woensdag 
Tijd: 13:00 – 14:00 uur 
Locatie: Buurtcentrum Filmwijk, 
 Walt Disneyplantsoen 76-78 
Kosten: €2,- per les, eerste les is gratis 
Leeftijd: 55+ 

Burendag
28 september
Zaterdag 28 september wordt er door de 
hele stad Burendag gevierd! Burendag 
biedt een geweldige kans om je buurt eens 
beter te leren kennen en samen iets leuks 
te organiseren. Het is een dag waarop de 
buurt gezellig samenkomt en waarbij veel 
mensen iets goeds doen voor elkaar en 
de buurt. Burendag is dan ook ontstaan  
vanuit de gedachte dat buurten gezelliger, 
socialer en veiliger worden als buren elkaar 
kennen. Want goede buren doen ertoe! 

Van Buurtbingo tot schoonmaakacties, er zijn  
talloze manieren om Burendag te vieren. Voor 
nog meer informatie en het aanmelden van jouw  
burendagactiviteit ga dan naar www.burendag.nl  

Ondersteuning nodig bij het aanmelden? 
Of iemand die met je meedenkt over hoe je jouw 
burendagactiviteit kan opzetten? 
Neem contact op met de opbouwwerker van Filmwijk: 
Yvara de Koning:  06 - 13 28 20 43 

ydekoning@deschoor.nl



INFO en BESTEL via:
www.BrouwerijStijl.nl

Lokaal en uniek speciaalbier
Cinemadreef 138 | 1325 EP Almere 

036 - 534 72 55 | info@vestamakelaars.nl

Uw makelaar uit de buurt!
Voor een vrijblijvend adviesgesprek, 
een taxatierapport óf de verkoop  
van uw woning...

Walter en  
    Monique bellen! 9.5

Onze klanten 
waarderen  

ons gemiddeld 
met een:

Volg de Filmwijkkrant ook op de Socials

We hebben best al wat volgers op onze sociale media en we willen er natuurlijk 
nog veel meer! Maar het gaat natuurlijk niet om wat wij willen, het gaat om onze 
lezers. Waarom zou je ons volgen? Op Twitter en Facebook doen we regelma-
tig aankondigingen en delen we nieuws dat niet kan wachten tot de volgende 
krant. Op Instagram delen we foto’s van onze wijk, het liefst foto’s die we van 
jullie ontvangen.

Heb jij ook een foto van een mooie, gekke, leuke of interessante plek in de Filmwijk? 
Stuur hem in via een DM of per e-mail naar redactie@filmwijkkrant.nl en vertel er in 
het kort bij waarom je deze foto met ons wil delen. We plaatsen hem op onze 
Instagram en wie weet staat jouw foto de volgende keer ook in de Filmwijkkrant!

@filmwijkkrant

@DeFilmwijkkrant @Filmwijkkrant

@Filmwijkkrant



Zorggroep Almere
www.zorggroep-almere.nl

Gezondheidscentrum Filmwijk
Greta Garboplantsoen 1, 1325 HE  ALMERE
www.gezondheidscentrumfilmwijk.nl
openingstijden ma - vrij (tijdelijk) 08.00 – 12.30 uur 
 en 13.30 – 17.00 uur
Huisartsenpraktijk
afspraken 036 - 545 43 41
uitslagen (tussen 13.00 – 17.00 uur) 036 - 545 43 41
spoedlijn  036 - 545 43 44
voor spoedeisende hulp en spoed-
recepten buiten onze openingstijden
belt u met Spoedpost Almere 036 - 545 43 80
en dienstapotheek De Brug (10 ct p/m)    0900 203 02 03
Teammanager huisartsenzorg  Dhr. E. Koreman

Apotheek Parkwijk 036 - 545 54 27
openingstijden ma - vrij (tijdelijk) 09.00 – 12.30 uur 
 en 13.30 – 17.00 uur
Watercipresstraat 1, 1326 CE Almere
Consultatiebureau/jeugdgezondheidszorg  
(gezondheidscentrum Parkwijk) 088 002 99 90

(Kinder)Fysiotherapie 036 - 545 41 11
Verloskundigenpraktijk 06 - 825 84 387 

Overige zorgverleners
Wijkteam Almere 036 - 140 36
Tandarts - Dental Clinics 036 - 210 01 77

Greta Garboplantsoen 1,  1325 HE Almere

Nieuws van het gezondheidscentrum

Zorgvraag of  
afspraak maken?
In onze huisartsenpraktijk is door  

ziekte een tekort aan dokters- 

assistenten. Heeft u een zorgvraag?  

Of wilt u een afspraak maken?  

Dat kunt u dat het beste op  

de volgende manieren doen.

Apotheek gezondheidscentrum Parkwijk
In de apotheek van gezondheidscentrum 
Parkwijk kunt u terecht voor geneesmiddelen 
die u op recept krijgt en zelfzorgmiddelen, zoals 
hoestdrank, paracetamol en vitaminedruppels. 
Wij zorgen dat u de juiste medicijnen krijgt.  
En dat u ze veilig kunt gebruiken. Ook geven onze 
apothekers en assistenten u graag persoonlijk 
advies en persoonlijke zorg 

Ondersteunende medewerkers
In ons team werken ook ondersteunende mede-
werkers. Zij helpen u niet aan de balie, maar  
zorgen voor de verwerking van uw medicijnen.

Medicijnkluis
Uw herhaalmedicijnen kunt u snel, gemakkelijk 
en veilig ophalen uit de medicijnkluis: overdag, 
’s avonds of in het weekend. 
Bij het bestellen van uw medicijnen kunt  
u aangeven uit welke medicijnkluis u uw  
medicijnen wilt ophalen: de afhaalkluis van  
gezondheidscentrum Parkwijk, in uw eigen  
gezondheidscentrum Filmwijk* of via de afhaal-
kluis van Apotheek De Brug in de centrale hal  
van het ziekenhuis. 

Let op: De medicijn- 
kluis in de hal van  
Apotheek De Brug is 
toegankelijk van 
maandag tot en met 
zondag  
tussen 8.00 - 22.00 uur. 

De medicijnkluis in gezondheidscentrum Filmwijk 
is toegankelijk op werkdagen  
tussen 8.00 - 17.00 uur. 

Meer informatie 
Wilt u hierover meer weten? Neem dan een 
kijkje op onze website: 
zorggroep-almere.nl/medicijnkluis

Heeft u geen spoed en twijfelt u  
of u naar de huisarts moet? 

Kijk dan eerst op thuisarts.nl of 
moetiknaardedokter.nl voordat u ons belt.
Op deze websites vindt u betrouwbare 
informatie, geschreven door huisartsen 
voor patiënten.

Regel alles online 

Via MijnGezondheid.net (MGn) en de  
bijbehorende gratis app, MedGemak, kunt u 
ook eenvoudig herhaalrecepten aanvragen  
en uw zorgdossier inkijken.

U leest er meer over op:
zorggroep-almere.nl/mijn-gezondheid.

Met spoed zorg nodig?

Bel dan de huisartsenpraktijk en kies 1 voor 
spoed. U wordt direct geholpen.

MijnGezondheid.net

Wilt u een afspraak maken? Die regelt u  
gemakkelijk via MijnGezondheid.net. 

Spreekuur.nl

Met Spreekuur.nl is uw huisartsenpraktijk altijd 
online beschikbaar. Op elk gewenst moment 
van de dag of nacht kunt u via de website of 
app, vragen stellen over uw gezondheid. 
Onze huisartsen helpen u online. Zij chatten 
en videobellen graag met u over uw zorgvraag. 
Wij doen ons best om binnen één werkdag uw 
zorgvraag te beantwoorden. Is het nodig om u 
daarna toch te zien? Dan nodigen wij u uit in de 
praktijk.
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De zomer is begonnen. Dat is het 
jaargetijde van de grote blockbusters, 

films met veel actie en grote omzetten 
aan de kassa. Dit jaar zijn de Pixarfilm 
‘Inside out 2’, het superheldenepos 
Deadpool & Wolverine’, een remake 
van ‘Twister’ genaamd ‘Twisters’ en 
een nieuw deel in de sf-reeks ‘Alien’ 
titels waar reikhalzend naar uitgekeken 
wordt. Dat geldt tenminste voor de VS 
waar de bioscopen stampvol zitten in 
dat jaargetijde. In Nederland maken 
de bioscopen juist weinig omzet in 
juli en augustus. Tenzij Nederlanders 
massaal een hittegolf ontvluchten bij de 
airconditioning in de filmzaal.

Zomer
Wel is de zomer het populairste jaargetijde in 
Nederlandse films. Er zijn meer films gemaakt met 
‘zomer’ in de titel dan in de andere jaargetijden. 
Sinds 2000 zijn dat bijvoorbeeld ‘Zomer’ met een 
hele jonge Sigrid ten Napel, de filmhuisfilm ‘Zomer-
vacht’. ‘Zomerhitte’ naar het boek van Jan Wolkers 
en ‘Zomer in Frankrijk’ met Fockeline Ouwerkerk die 
ook in de Almereserie ‘Nieuwe buren’ zat en we dus 
beschouwen als voormalig buurtgenoot. Opvallend 
aan deze films is dat ze geen van allen in de zomer 
uitkwamen, maar tussen eind september en april. 
Dat komt natuurlijk omdat de bioscopen matig tot 
slecht gevuld zijn bij goed weer en er dus weinig 
tot geen Nederlandse films uitkomen in de zomer. 

Winterfilms
De twee bekendste films met winter in de titel kwa-
men wel vlak voor de winterperiode uit. ‘Oorlogs-
winter’ naar het boek van Jan Terlouw op 17 novem-
ber, de familiefilm ‘Middenin de winternacht’ op 27 
november. Ook logisch, want in tegenstelling tot de 
zomerperiode puilen in december onze bioscopen 
uit. Zelfs de Amerikaanse film ‘Jaws’ die in Nederland 

ook als ‘De zomer van de witte haai’ door het leven 
ging, was pas in december in heel Nederland te 
zien. En dat was een half jaar na de release in de 
VS, want die kwam aan de overkant van de oceaan 
uit in… juist: de zomer.

Nieuwe straat
Deze zomer krijgen we er ook een nieuwe straat 
bij in de Filmwijk. Na ruim vier jaar soebatten mag 
er eindelijk gebouwd gaan worden op de plek van 
het huidige tennispark Joymere. De laatste nieuwe 
straat in onze wijk was een pad in het Lumièrepark 
(bospad). Nu is in het Laterna Magika Park de Caro-
line van Dommelenhof toegevoegd. Het hof is een 
zijweg van de Jacques Tatilaan en wordt aan de 
andere kant begrensd door de Bert Haanstrahof. 
Tati en Haanstra waren regisseurs en daar past Van 
Dommelen mooi tussen, want zij was naast actrice 
ook de eerste Nederlandse vrouwelijke regisseur. 
Haar vader was toneelspeler, twee van haar broers 
acteurs en in 1911 was Caroline een van de twee 
regisseurs van ‘De bannelingen’, naar een toneelstuk 
van Oscar Wilde. 

Bezig bijtje
Van Dommelen was een bezig bijtje, naast imker 
was ze ook schrijfster, bracht prentenboeken (‘Naar 
Babbertjesland’) uit, was boerin in Maartensdijk en 
politicus voor de Neutrale Partij die opkwam voor 
de rechten van kunstenaars en andere mensen die 
in het amusement werkten. Dat was on- 
getwijfeld omdat ze de toneel- en filmwereld  
zelf erg zwaar vond en moeite had 
met de wurgcontracten en het machts- 
misbruik van theaterdirecteuren. Een zetel 
in de Tweede Kamer zat er niet in. De 
partij kreeg wel genoeg stemmen voor 
een zetel, maar die ging naar haar mede- 
oprichter en revueartiest Henri ter Hall. 
Meer dan honderd jaar later heeft ze nu 
wel een straat, hemelsbreed op een paar 

honderd meter van twee stembureaus waar 6 juni 
gestemd is voor de Europese verkiezingen.

Tennis
Het Caroline van Dommelenhof komt op de plek 
van het huidige, verpieterende tennispark. Ondanks 
haar kwakkelende gezondheid, was Caroline zelf 
ook sportief. Ze wandelde veel in Polen, Honga-
rije en het noorden van Afrika, maar was ook een 
goede paardrijdster. En ze schreef het Kathe Kruse 
Sportboek met versjes over sporten. Kathe Kruse 
is een poppenmerk en in het boek beoefenden 
de poppen allerlei sporten zoals voetbal en heel 
toepasselijk… tennis. Daarover schreef Van Dom-
melen het volgende versje waarin ze verwijst naar 
twee tennissters uit haar tijd Helen Wills (31 grands-
lamtitels) en Kea Bouman, de enige Nederlandse 
grandslamwinnares):

“Tennisspel zal gaan beginnen
Holland doe je best te winnen
Sierlijk, vlug en elegant.
Strijden wij voor de eer van het land.
Sla den bal met kracht terug.
En herneem je plaats weer vlug.
Mik zoo zuiver als je kunt
Met den bal naar ’t goede punt.
Wees zo vlug als Kea Bouman,
Daar heeft Miss Wills zelfs een hou an”

Door Maarten van der Meer

Furiosa: A Mad max saga   (23 mei)   
Vijfde film in de reeks die in 1979 begon. Deel vier 
was één lange, weergaloze achtervolging. Furiosa 
heeft meer verhaal over een meisje dat uit is op 
wraak. Opnieuw een geweldige blik op een toe-
komst waarin water, benzine en gerecyclede mate-
rialen meer waard zijn dan goud. Maar uiteraard is 
de actie ook dik in orde, nu zelfs met parachutes.

De mooiste dag   (13 juni) 
Een succesvolle schrijfster (Katja Schuuurman) heeft 
writer’s block sinds ze een dodelijk ongeluk heeft 
veroorzaakt. Het enige wat ze schrijft, zijn brieven 
aan de weduwnaar (een knap spelende Hajo Bruins) 
van de vrouw die overleed. Als ze ontdekt dat hij een 
hotel in Marokko runt, besluit ze hem op te zoeken. 

The bikeriders   (4 juli)
Amerikaanse dramafilm met Jodie Comer, Austin 
Butler, en Tom Hardy. Regisseur Jeff Nichols vertelt 
over de motorbende Vandals MC uit Amerikaans 
Chicago. De club begint als surrogaatfamilie voor 
buitenbeentjes, maar wordt steeds crimineler. De 
film is losjes gebaseerd op een fotoboek van de 
echte bende die nog steeds bestaat.

FILM EN FILMWIJK

Drie X/Twitterrecensies van 280 tekens over films die vanaf mei 2024 in de bioscoop komen.  
kijk ook op X @maartennoppus

X filmrecensies


